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Det vart diskutert litt rundt namneendring av desisjonskomiteen til kontrollkomité eller kontrollnemnd. Det 

vart undersøkt litt i korleis andre organisasjonar har vedtektene sine, og me observerte at i dei fleste 

organisasjonar så har redaksjonskomiteen voteringsorden, og i tillegg at ein må ha 2/3 fleirtal for 

vedtektsendringar i dei fleste organisasjonar. Det vart og diskutert om måla i Ungdommens planprogram 

burde gjelde for eit eller to år, og det var litt ueinigheiter, men fleirtalet var for eit år i staden for to. På saka 

om ein representant frå ein kommune bør ha tilknyting til kommunen, så var dei einigheit om at det står 

ganske tydelig i vedtektene frå før at ein representant skal ha det.  Ungdommens fylkesutval vart einige om 

å ikkje gjere noko vedtak i denne saken og utsette denne posten til neste møte. Dette er grunna lite 

oppmøte på helgemøte og me meiner heile Ungdommens fylkesutval bør få sagt si meining i noko så viktig 

som vedtektene.

Vedtak

Ungdommens fylkesutval vedtek å utsette saka til neste rådsmøte.


